



BESTÄTIGUNG / CONFIRMATION

Geräte zur Verwendung in explosionsgefährdeten Bereichen
Richtlinie 2014/34/EU
Equipment intended for use in potentially explosive atmospheres
Directive 2014/34/EU

Gerät/Equipment: Pneumatic Piston Actuator SP und Pneumatic Diaphragm Actuator MSD III

Type: SP113, SP200, SP313
MSD III_250, 290, 370, 480, 550



Antragsteller/Applicant: IMI Critical Engineering Korea

Anschrift/Address: 14 Dangdong 2- ro, Munsan-eup, Paju-si, Gyeonggi-do,
Korea Republic of, 10816

TÜV AUSTRIA SERVICES GMBH, benannte Stelle Nr. 0408 nach Artikel 17 der Richtlinie des Rates der Europäischen Gemeinschaften vom 26. Februar 2014, bestätigt den Erhalt der technischen Dokumentation zu oben angeführtem Gerät gem. Artikel 13 (1) der Richtlinie 2014/34/EU.
Eingang der technischen Dokumentation: 28.06.2019

Die technische Dokumentation zu Pneumatic Piston Actuator SP und Pneumatic Diaphragm Actuator MSD III ist unter der Nummer ET/ATMEAR/146 registriert und verwahrt.

TÜV AUSTRIA SERVICES GMBH, notified body no. 0408 in accordance with article 17 of Council Directive 2014/34/EU of 26th February, 2014, confirms receipt of the technical documentation to equipment mentioned above according to article 13 (1) of directive 2014/34/EU.
Receipt of technical documentation: June, 28 2019

The technical documentation of Pneumatic Piston Actuator SP and Pneumatic Diaphragm Actuator MSD III is consigned and retained under no. ET/ATMEAR/146.

15.07.2019
Datum der Ausstellung
Date of issue

Dipl.-Ing. Kurt Mayerhofer
Zeichnungsberechtigter
Signature representative

Ende der Gültigkeit
End of validity

„Auszugsweise Vervielfältigung nur mit Genehmigung des TÜV Austria Services GmbH gestattet“
„The duplication of this document in parts is subject to the approval by TÜV Austria Services GmbH.“